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Udtalelse vedrørende Pioparken fra Kgs. Enghave Lo-
kaludvalg 

 

Kgs. Enghave Lokaludvalg takker for præsentationen af planerne for Pio-

parken på Teams-møde den 25. maj. 

 

Lokaludvalget synes, at det er et godt projekt. Vi er glade for, at der sat-

ses på biodiversitet, forskellige naturtyper og naturpleje. 

 

Det er fint at der også er tænkt driftsøkonomi, at der er lavet noget der 

er holdbart og ikke vil forgå. 

 

Vi lægger vægt på, at stedet først og fremmest er en skolepark, som skal 

fungere på børnenes præmisser. Samtidigt med, at det bliver et grønt 

byrum for hele bydelen udenfor skoletiden.  

 

Vi har fra starten haft opmærksomhed på Pios Plæne (området op mod 

Mozarts Plads) og at dette område udformes, så det bliver et sted, som 

ikke appellerer til uhensigtsmæssig brug i forhold til alkoholindtag og 

stofsalg. Derfor er vi glade for at området i projektet er udformet, så det 

er tydeligt, at der er tale om et børneområde, samtidigt med, at der er 

muligt for alle beboere at slå sig ned og slappe af.  Lokaludvalget synes 

også, at det er positivt, at afleveringen af børn bevares på P. Knudsens 

Gade, så det grønne område ikke skal overtage den funktion, og så tra-

fikken i Louis Pios Gade ikke belastes 

 

Vi er kort sagt meget begejstret for projektet, som det foreligger.  

 

Venlig hilsen 

Joan Røge 
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